



BURSA ULUDAĞ ÜNİVERSİTESİ
TÜRKÇE ÖĞRETİMİ UYGULAMA VE ARAŞTIRMA MERKEZİ
ULUTÖMER



KURSLARDA UYGULANAN GENEL KURALLAR

Türkçe Kurslarında Uygulanan Kurallar

- Türkçe kurslarımız A1-A2 (Temel Seviye), B1-B2 (Orta Seviye) ve C1 (İleri Seviye) olmak üzere 5 kur hâlinde düzenlenmektedir. **(YTB öğrencileri akademik Türkçe kursu ve konuşma kulübü de almaktadır.)**
- Kurslarımızın her bir seviyesi 180 saatten oluşmaktadır.
- Her bir kurs 6 hafta sürmektedir. **(Yoğun kurslar hariç)**
- Dersler 09.00'da başlar ve 13.50'de biter. (Pazartesi, Salı, çarşamba, Perşembe)
- Cuma günü ders saatleri 08.30-12.20 arasındadır.
- Kurslarımızda devamsızlık her gün takip edilmekte ve kayıt altına alınmaktadır.
- Devamsızlık kurs saatinin %20'si kadardır. 180 saatin %20'si **36 saattir**, bu devamsızlık sınırını aşanlar sınava giremezler. **(YTB öğrencileri için devamsızlık sınırı aylık 20 saattir. Bunun üzerine çıktıkları takdirde 3 ay boyunca bursları %25 kesilir. Toplamda 100 saati geçtikleri takdirde ise bursları tamamen iptal edilir.)**
- Kursiyerler, sağlık raporu, ikamet başvurusu vb. tebliğ etmeleri durumlarda izinli sayılır. Bu durumda ilgili belgelerini en geç bir hafta içinde Öğrenci İşleri Ofisi'ne bildirmek zorunladılar.
- Ders kitapları ücretsiz olarak verilmektedir. Kurs ücretini ödeyen öğrenciler kayıt esnasında kitaplarını görevlilerden alabilirler.
- Bankaya kurs ücretini yatırdıktan sonra dekontu Öğrenci İşleri Ofisi'ne teslim etmek gerekmektedir. Aksi takdirde kaydınız geçersiz olur. **(YTB öğrencileri hariç)**
- İkamet izni ve indirimli otobüs kartı almak için öğrenci belgesine ihtiyaç duyanlar Öğrenci İşleri Ofisi'ne başvurabilirler.
- Sabah dersleri 09.00'da başlamaktadır. Öğrenciler bu saatte sınıfta hazır olmalıdırlar. Geç kalanlar o ders saati için yok yazılırlar.

- Bir oturum 1,25 ders saatine eş değerdir. (1 oturum=1,25 saat). Devamsızlıklar hesaplanırken buna göre hesaplanır.
- Sınavda geçme notu 60'tır. Okuma, dinleme, yazma ve konuşma becerilerinden en az 15 puan almak şarttır. Bu şartları sağlamayanlar seviye (kur) tekrarı yapar.
- Öğrenciler ödevlerini düzenli ve istendiği şekilde yapmakla sorumludurlar. Başarıınızda ödevlerin doğru ve zamanında yapılması önem taşımaktadır.
- Ödevler öğretmenler tarafından düzenli kontrol edilir. Öğrenciler birinci derste ve günün sonunda ödevleri ile ilgili detaylı geri bildirim alabilirler.
- Her kursun başında kursun öğretmeni tarafından bir Whatsapp grubu kurulur. Bu grubu dersle ilgili iletişim dışında farklı bir amaçla ve kişisel amaçlarla kullanmak yasaktır. İlgili duyurular bu gruptan yapılır.
- Kurumsal duyurular sosyal medya hesaplarından yapılmaktadır. Bu sebeple ULUTÖMER Instagram ve Facebook hesapları takip edilmelidir.
- Üniversitemizde Tıp Fakültesi ve Lisansüstü bölümler C1 sertifikası, diğer lisans bölümleri ise B2 sertifikası ile yabancı öğrenci kabul etmektedir. Ancak daha nitelikle dil öğrenimi için C1 ve Akademik Türkçe seviyelerinde kurslar alınması da tavsiye edilmektedir.
- Öğrenciler ULUTÖMER'deki Türkçe kurslarını tamamladıklarında kayıt yaptırdıkları fakülteye sertifikalarını teslim etmelidir.

Rules Applied in Turkish Courses

- Our Turkish courses are organized in 5 courses: A1-A2 (Basic Level), B1-B2 (Intermediate Level) and C1 (Advanced Level). **(YTB students also take academic Turkish courses and a speaking club.)**
- Each level of our courses consists of 180 hours.
- Each course lasts 6 weeks. **(Except for intensive courses)**
- Classes start at 09.00 and end at 13.50 (Monday, Tuesday, Wednesday, Thursday)
- Class hours on Friday are between 08.30-12.20.
- Absenteeism in our courses is monitored and recorded every day.
- Absenteeism is 20% of the course hours. 20% of 180 hours is 36 hours, those who exceed this absenteeism limit cannot take the exam. **(The absenteeism limit for YTB students is 20 hours per month. If they exceed this limit, their scholarship will be cut by 25% for 3 months. If they exceed 100 hours in total, their scholarship will be canceled completely.)**
- Trainees are considered to be on leave in cases where they notify health report, residence application, etc. In this case, they are obliged to submit the relevant documents to the Student Affairs Office within one week at the latest.
- Textbooks are provided free of charge. Students who have paid the course fee can pick up their books from the staff during registration.
- After depositing the course fee in the bank, the receipt must be submitted to the Registrar's Office. Otherwise, your registration will be invalid. **(except YTB students)**
- Those who need a student certificate to obtain a residence permit and a discounted bus pass can apply to the Student Affairs Office.
- Morning classes start at 09.00. Students must be ready for class at this time. Late arrivals will be marked absent for that class period.
- One session is equivalent to 1.25 class hours (1 session=1.25 hours). Absences are calculated accordingly.
- The passing grade in the exam is 60. It is essential to score at least 15 points in reading, listening, writing and speaking skills. Those who do not meet these conditions repeat the level (course).
- Students are responsible for doing their homework regularly and as requested. Accurate and timely completion of homework is important for your success.

- Homework is checked regularly by the teachers. Students receive detailed feedback on their homework in the first lesson and at the end of the day.
- At the beginning of each course, a Whatsapp group is set up by the teacher. It is forbidden to use this group for personal purposes other than course-related communication. Relevant announcements are made in this group.
- Institutional announcements are made through social media accounts. For this reason, ULUTÖMER Instagram and Facebook accounts should be followed.
- In our university, the Faculty of Medicine and graduate departments accept foreign students with C1 certificate and other undergraduate departments with B2 certificate. However, it is also recommended to take courses at C1 and Academic Turkish levels for more qualified language learning.
- When students complete their Turkish courses at ULUTÖMER, they must submit their certificates to the faculty where they enrolled.

تنظم دورات اللغة التركية A1-A2 (المستوى الاساسي) , B1-B2 (المستوى المتوسط) , C1 (المستوى المتقدم) على شكل 5 دورات (بالإضافة الى هذه الدورات يلتحق طلاب المنحة الحكومية التركية بدورة اللغة التركية الاكاديمية و كذلك نادي المحادثة).

يتكون كل مستوى في دوراتنا من 180 ساعة.

تستمر كل دورة 6 أسابيع (باستثناء الدورات المكثفة).

تبدأ الحصص في الساعة 09.00 وتنتهي في الساعة 13.50 (الإثنين والثلاثاء والأربعاء والخميس)

ساعات الدراسة يوم الجمعة من الساعة 08.30 إلى 12.20.

يتم رصد حالات الغياب في دوراتنا وتسجيلها كل يوم.

تبلغ نسبة الغياب 20% من ساعات الدورة. 20% من 180 ساعة أي 36 ساعة ومن يتجاوز هذا الحد لا يمكنه التقدم

للامتحان (بالنسبة الى طلاب المنحة الحكومية التركية فإن نسبة الغياب هي 20 ساعة في الشهر. و في حالة تم تجاوز

. ذلك سوف يتم خصم المنحة الخاصة بالطلاب بنسبة 25% لمدة 3 أشهر متتالية)

يعتبر الطلاب في إجازة في حالة الحصول على تبرير لسبب الغياب مثل الحصول على تقرير صحي, او طلب الإقامة... و

في هذه الحالة يلزم الطالب بإخطار مصلحة شؤون الطلبة في مدة اسبوع على الاكثر.

يتم توفير الكتب الدراسية مجاناً. يمكن للطلاب الذين يدفعون رسوم الدورة الدراسية استلام كتبهم من الموظفين أثناء التسجيل

بعد ايداع رسوم الدورة في البنك, يجب تقديم الايصال الى مكتب الشؤون الطلبة . والا سيكون التسجيل غير مفعّل. (باستثناء

طلاب المنحة الحكومية التركية).

يمكن لأولئك الذين يحتاجون إلى شهادة طالب للحصول على تصريح إقامة وتذاكر حافلة مخفضة التقدم إلى مكتب شؤون

الطلاب.

تبدأ الحصص الصباحية في الساعة 09.00. يجب أن يكون الطلاب جاهزين في الفصول الدراسية في هذا الوقت. سيتم

تسجيل الطالب على انه غائب في تلك الحصة في حالة انه وصل متأخرا الى الحصة الدراسية.

الدرس الواحد يعادل 1.25 ساعة دراسية (درس واحد = 1.25 ساعة). سيتم احتساب الغياب وفقاً لذلك.

درجة النجاح في الامتحان هي 60 درجة. مطلوب 15 نقطة على الأقل في مهارات القراءة والاستماع والكتابة والمحادثة.

من لم يستوف هذه المتطلبات سيعيد المستوى (الدورة).

يلتزم الطلاب بإكمال واجباتهم المنزلية بانتظام وحسب الطلب. يعد إكمال الواجبات بدقة وفي الوقت المناسب أمراً بالغ

الأهمية لنجاحك.

يتم فحص الواجبات المنزلية بانتظام من قبل المعلمين. يتلقى الطلاب ملاحظات مفصلة عن واجباتهم المنزلية في الدرس

الأول وفي نهاية اليوم الدراسي.

يتم إنشاء مجموعة واتساب من قبل المعلم الفصل في بداية كل دورة. يحظر استخدام هذه المجموعة لأي غرض آخر غير

التواصل المتعلق بالمقرر الدراسي اولا أي أغراض شخصية. يتم إصدار الإعلانات ذات الصلة في هذه المجموعة.

يتم إصدار الإعلانات المؤسسية من خلال حسابات وسائل التواصل الاجتماعي. لذلك، يجب عليك متابعة الحسابات

على إنستغرام وفيسبوك الخاصة ب ULUTÖMER.

في جامعتنا تقبل كلية الطب و أقسام الدراسات العليا الطلاب الاجانب الحاصلين على مستوى س1 ، أما أقسام البكالوريوس الأخرى فتطلب شهادة 2ب. و مع ذلك من أجل تعلم اللغة بكفاءة أكبر يوصى الإلتحاق أيضا دورات مستوى س1 و اللغة التركية الاكاديمية.

عندما يكمل الطلاب دورات اللغة التركية في التومر يجب عليهم تقديم شهاداتهم الى الكلية التي التحقوا بها في الجامعة.